
Motion till LSS å rsmo te 

Angående bastu till klubben 
I flera år har jag tagit upp idén om att en bastu bör införskaffas till LSS, men känner att frågan inte 

riktigt tagits på alvar. Dessutom har många medlemmar framfört att de tycker att det är en bra ide 

att ta upp frågan om bastun. En bastu är väldigt vanlig i olika idrottsföreningar, speciellt i samband 

med vattensport. Argument för/mot som jag ser det  

För en bastu 

 Den tillför klubben ett trevligt tillskott som många medlemmar skulle uppskatta 

 Den skulle göra att det var fler medlemmar i rörelse på klubben  

 Det finns många medlemmar som spenderar tid i sina båtar vid bryggan, med 

underhållsarbete eller i samband med båtturer och som skulle uppskatta en bastu 

 Den skulle förstärka en positiv ”klubbkänsla” 

 Den är relativt billigt i inköp och underhåll 

 Vattnet i Kyrkviken är helt OK för bad om man vill det 

 

Mot en bastu 

 Sjöbotten är dålig och man ska inte gå på den 

 Det finns en bastu på Ekskäret (kanske lite långt dit för ett bastubad) 

 

Kostnad som jag sett det mellan 40-80 tusen SEK. för en fristående vedbastu Om intresse finns så 

bistår jag gärna styrelsen/driften eller en liten kommitté med att reda ut frågan.  

Med vänlig hälsning 

 

Lidingö, 21 Nov 2022 

/Göran Fredrikson, Tarita plats 154 

 


